
Protokół Nr XXV/13
z sesji Rady Gminy Stargard Szczeciński

 dniu 31 stycznia 2013 roku
w sali konferencyjnej Urzędu Gminy Stargard Szczeciński

Przewodniczący Rady Gminy Edward Kosmal o godz. 900 otworzył obrady XXV sesji Rady Gminy 
Stargard Szczeciński.
Po powitaniu oświadczył, że zgodnie z listą obecności w obradach sesji uczestniczyło 13 radnych i 
od pkt 22 porządku obrad sesji  stan rady wynosił 14 radnych, co wobec ustawowego składu rady 
wynoszącego 15 osób, stanowiło quorum do podejmowania prawomocnych decyzji i uchwał. 
W obradach sesji uczestniczył Wójt Gminy Kazimierz Szarżanowicz, Zastępca Wójta Jerzy 
Makowski, Sekretarz Gminy Danuta Żygadło i sołtysi zgodnie z listą obecności.
Lista radnych stanowi załącznik nr 1 do protokołu
Lista obecności sołtysów stanowi załącznik nr 2 do protokołu
Radni nieobecni;
3. Monika Zaradkiewicz – nieobecna usprawiedliwiona
Obradom przysłuchiwali się przedstawiciele prasy lokalnej.
Protokół Nr XXIV/12 z obrad sesji Rady Gminy Stargard Szczeciński w dniu 28 grudnia 2012 roku 
został przyjęty jednogłośnie bez odczytywania.
Kolejno przewodniczący rady przedstawił wniosek Wójta o zmianę porządku obrad XXV sesji 
Rady Gminy poprzez wprowadzenie dodatkowych trzech projektów uchwał jako pkt 9,10 i 11 tj.
 9.Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia wzoru deklaracji o wysokości opłaty za    
   gospodarowanie odpadami komunalnymi składanej przez właścicieli nieruchomości
10.Podjęcie uchwały w sprawie zwołania zebrania wiejskiego 
11.Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały w sprawie poboru podatków w drodze 
     inkasa
Rada Gminy w obecności 13 radnych obecnych na sali podczas głosowania, 13 głosami „za”, 
„przeciw” 0 i glosy „wstrzymujące się” 0 – przyjęła wniosek.
Przewodniczący rady odczytał porządek obrad XXV sesji Rady Gminy Stargard Szczeciński 
uwzględniając wniosek.
Rada Gminy w obecności 13 radnych obecnych na sali podczas głosowania, 13 głosami „za” 
„przeciw” 0 i głosy „wstrzymujące się”  – przyjęła porządek obrad XXV sesji.
Porządek obrad XXV sesji Rady Gminy przed przyjęciem wniosku przedstawiał się następująco;
 1. Sprawy regulaminowe:

- otwarcie obrad XXV sesji Rady Gminy 
- stwierdzenie quorum 
- przyjęcie protokołu Nr XXIV z obrad sesji Rady Gminy Stargard Szczeciński w dniu  28 

grudnia  2012 r.  
- zatwierdzenie porządku obrad

2.Interpelacje radnych 
3.Podjęcie uchwały w sprawie przystąpienia do Związku Gmin Dolnej Odry
4.Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia Statutu Związku Gmin Dolnej Odry  
5.Podjęcie uchwały w sprawie zwołania zebrania wiejskiego 
6.Podjęcie uchwały w sprawie określenia przystanków komunikacyjnych oraz warunków i zasad 
   korzystania z przystanków komunikacyjnych, których właścicielem lub zarządzającym jest 
   Gmina Stargard Szczeciński 
7.Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody do zawarcia umowy dzierżawy na okres
   dłuższy niż 3 lata i wyrażenia zgody na odstąpienie od obowiązku przetargu na dzierżawę 
8.Podjęcie uchwały w sprawie postanowienia o odbieraniu odpadów komunalnych od właścicieli 
   nieruchomości, na których nie zamieszkują mieszkańcy, a powstają odpady komunalne 
9.Informacja Wójta Gminy na temat gospodarki gruntami i nieruchomościami oraz utrzymaniu 
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    gminnych obiektów i urządzeń użyteczności publicznej w 2012 r.
   Opinia Komisji Gospodarki Mienia Komunalnego i Budżetu 
10.Informacja Wójta Gminy o zgłaszanych żądaniach i wydanych decyzjach w roku 2012 
     związanych ze zmianą wartości nieruchomości wskutek uchwalenia planu miejscowego lub 
     jego zmiany 
     Opinia Komisji Gospodarki Mienia Komunalnego i Budżetu
11.Ocena działalności Ośrodka Administracyjnego Szkół za rok 2012. Analiza remontów oraz 
     doposażenia szkół gminnych i informacja na temat wypłaconych stypendiów w roku 2012
     Opinia Komisji Socjalno- Porządkowej i Oświaty 
12.Ocena działalności Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej za rok 2012 
     Opinia Komisji Socjalno- Porządkowej i Oświaty 
13.Analiza wykorzystanych środków przez sołectwa w ramach funduszu sołeckiego w 2012 r. 
     Opinia Komisji Rewizyjnej 
14.Ocena realizacji uchwał Rady Gminy za 2012 rok 
     Opinia Komisji Rewizyjnej    
15.Informacja nt. działalności wójta w okresie międzysesyjnym
16.Informacja nt. działalności przewodniczącego rady gminy w okresie międzysesyjnym
17.Odpowiedzi na interpelacje radnych
18.Wolne wnioski i zapytania
19.Sprawy różne
20.Ustalenie terminu następnej sesji
21.Zamknięcie obrad  sesji
Porządek obrad XXV sesji Rady Gminy według którego rada obradowała przedstawiał się w 
brzmieniu jak niżej;
 1. Sprawy regulaminowe:

- otwarcie obrad XXV sesji Rady Gminy 
- stwierdzenie quorum 
- przyjęcie protokołu Nr XXIV z obrad sesji Rady Gminy Stargard Szczeciński w dniu  28 

grudnia  2012 r.  
- zatwierdzenie porządku obrad

2.Interpelacje radnych 
3.Podjęcie uchwały w sprawie przystąpienia do Związku Gmin Dolnej Odry
4.Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia Statutu Związku Gmin Dolnej Odry  
5.Podjęcie uchwały w sprawie zwołania zebrania wiejskiego 
6.Podjęcie uchwały w sprawie określenia przystanków komunikacyjnych oraz warunków i zasad 
   korzystania z przystanków komunikacyjnych, których właścicielem lub zarządzającym jest 
   Gmina Stargard Szczeciński 
7.Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody do zawarcia umowy dzierżawy na okres
   dłuższy niż 3 lata i wyrażenia zgody na odstąpienie od obowiązku przetargu na dzierżawę 
8.Podjęcie uchwały w sprawie postanowienia o odbieraniu odpadów komunalnych od właścicieli 
   nieruchomości, na których nie zamieszkują mieszkańcy, a powstają odpady komunalne 
 9.Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia wzoru deklaracji o wysokości opłaty za    
    gospodarowanie odpadami komunalnymi składanej przez właścicieli nieruchomości
10.Podjęcie uchwały w sprawie zwołania zebrania wiejskiego 
11.Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały w sprawie poboru podatków w drodze 
     inkasa
12.Informacja Wójta Gminy na temat gospodarki gruntami i nieruchomościami oraz utrzymaniu 
   gminnych obiektów i urządzeń użyteczności publicznej w 2012 r.
   Opinia Komisji Gospodarki Mienia Komunalnego i Budżetu 
13.Informacja Wójta Gminy o zgłaszanych żądaniach i wydanych decyzjach w roku 2012 
     związanych ze zmianą wartości nieruchomości wskutek uchwalenia planu miejscowego lub 
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      jego zmiany 
     Opinia Komisji Gospodarki Mienia Komunalnego i Budżetu
14.Ocena działalności Ośrodka Administracyjnego Szkół za rok 2012. Analiza remontów oraz 
     doposażenia szkół gminnych i informacja na temat wypłaconych stypendiów w roku 2012
     Opinia Komisji Socjalno- Porządkowej i Oświaty 
15.Ocena działalności Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej za rok 2012 
     Opinia Komisji Socjalno- Porządkowej i Oświaty 
16.Analiza wykorzystanych środków przez sołectwa w ramach funduszu sołeckiego w 2012 r. 
     Opinia Komisji Rewizyjnej 
17.Ocena realizacji uchwał Rady Gminy za 2012 rok 
     Opinia Komisji Rewizyjnej    
18.Informacja nt. działalności wójta w okresie międzysesyjnym
19.Informacja nt. działalności przewodniczącego rady gminy w okresie międzysesyjnym
20.Odpowiedzi na interpelacje radnych
21.Wolne wnioski i zapytania
22.Sprawy różne
23.Ustalenie terminu następnej sesji
24.Zamknięcie obrad  sesji
Ad. 1
Jak wyżej
Ad. 2
Brak interpelacji
Ad. 3  
Podjęcie uchwały Nr XXV/216/13 w sprawie przystąpienia do Związku Gminy Dolnej Odry.
Przewodniczący rady odczytał w/w projekt uchwały. Po przeczytaniu wywiązała się dyskusja, 
radny Bogdan Chaładus zapytał czy jest już zmiana ustawy odnośnie sposobu naliczania i czy 
dopuszcza się możliwość łączenia kilku wariantów, byłoby to z korzyścią dla rodzin 
wielodzietnych.
Odpowiedzi udzielił Wójt Gminy, informując że trwają prace nad nowelizacją ustawy i Gminy będą 
mogły dokonywać zmian w wysokości opłat poprzez zmianę uchwały.
W dalszym ciągu odpowiedzi udzielała Sekretarz Gminy, informując, że nie ma jeszcze nowej 
ustawy, ani jej interpretacji. Poinformowała radnych , że w dniu dzisiejszym udaje się na spotkanie 
zorganizowane przez Wojewodę, i być może omawiane kwestie zostaną wyjaśnione. 
Poinformowała jednocześnie, że w dniu 30.01.2013 roku odbyło się spotkanie sołtysów z 
przedstawicielami Firmy wyłonionej przez Związek celem przeprowadzenia spotkań 
informacyjnych dotyczących ustawy śmieciowej.
Rada Gminy w obecności 13 radnych obecnych na sali podczas głosowania 13 głosami „za”, 
„przeciw”  0 i głosy „wstrzymujące się”  0 –  podjęła uchwałę Nr XXV/216/13, która stanowi 
załącznik nr 3 do protokołu.
Ad. 4  
 Podjęcie uchwały Nr XXV/217/13 w sprawie Statutu  Związku Gminy Dolnej Odry.
Przewodniczący rady odczytał w/w projekt uchwały. Po przeczytaniu wywiązała się dyskusja w 
której głos zabrał Radny Chaładus zapytał jaka jest pozycja Gminy w Związku i czy jeżeli będzie 
można łączyć metody sposobu naliczania opłat za odpady komunalne, to czy mamy jako Gmina 
wolność wyboru metod niezależnie od Związku. Odpowiedzi udzieliła Sekretarz Gminy, informując 
że to Walne Zgromadzenie Związku będzie najprawdopodobniej rozstrzygać te kwestie. Następnie 
głos zabrał Wójt Gminy, informując że członkami Wolnego Zgromadzenia są Wójtowie i 
Burmistrzowie, to oni będą wybierać z korzyścią dla wszystkich, poinformował również, że na 
pewno będzie możliwość zastosowanie ulg w opłatach dla najbardziej potrzebujących.
Rada Gminy w obecności 13 radnych obecnych na sali podczas głosowania 13 głosami „za”, 
„przeciw” 0 i głosy „wstrzymujące się” 0 – podjęła uchwałę Nr XXV/217/13, która stanowi 
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załącznik nr 4 do protokołu.
Ad. 5 
Podjęcie uchwały Nr XXV/218/13 w sprawie zwołania zebrania wiejskiego
Przewodniczący rady odczytał w/w projekt uchwały.
Rada Gminy w obecności 13 radnych obecnych na sali podczas głosowania 13 głosami „za”, 
„przeciw”  0 i głosy „wstrzymujące się”  0 –  podjęła uchwałę Nr XXV/218/13, która stanowi 
załącznik nr 5 do protokołu.
Ad. 6  
Podjęcie uchwały Nr XXV/219/13 w sprawie określenia przystanków komunikacyjnych oraz 
warunków i zasad korzystania z przystanków komunikacyjnych, których właścicielem lub 
zarządzającym jest Gmina Stargard Szczeciński
Przewodniczący rady odczytał w/w projekt uchwały. Wójt Gminy poinformował, że zgodnie z 
ustawą  jedno zatrzymanie na przystanku przewoźnika kosztuje maksymalnie 0,05 zł, a związku z 
tym iż bardzo trudno jest określić ilość zatrzymań, a opłaty są znikome proponuję się odstąpić od 
naliczania opłat, ponieważ koszty administracyjne będą znacznie wyższe niż pobrane opłaty. 
Kwestie te były omówione na posiedzeniach Komisji. W związku z powyższym w załączniku Nr 2 
do projektu uchwały pkt 15 otrzymuje brzmienie „korzystanie z przystanków komunikacyjnych na 
terenie Gminy Stargard Szczeciński jest nieodpłatne”. 
Rada Gminy w obecności 13 radnych obecnych na sali podczas głosowania 13 głosami „za”, 
„przeciw”  0 i głosy „wstrzymujące się”  0 –  podjęła uchwałę Nr XXV/219/13, która stanowi 
załącznik nr 6 do protokołu.
Ad. 7
Podjęcie uchwały Nr XXV/220/13 w sprawie wyrażenia zgody do zawarcia umowy dzierżawy 
na okres dłuższy niż 3 lata i wyrażenia zgody na odstąpienie od obowiązku przetargu na 
dzierżawę
Przewodniczący rady odczytał w/w projekt uchwały.
Rada Gminy w obecności 13 radnych obecnych na sali podczas głosowania 13 głosami „za”, 
„przeciw”  0 i głosy „wstrzymujące się”  0 –  podjęła uchwałę Nr XXV/220/13, która stanowi 
załącznik nr 7 do protokołu.
Ad. 8 
Podjęcie uchwały Nr XXV/221/13 w sprawie postanowienia o odbieraniu odpadów 
komunalnych od właścicieli nieruchomości, na których nie zamieszkują mieszkańcy, a 
powstają odpady.
Przewodniczący rady odczytał w/w projekt uchwały.
Rada Gminy w obecności 13 radnych obecnych na sali podczas głosowania 13 głosami „za”, 
„przeciw”  0 i głosy „wstrzymujące się”  0 –  podjęła uchwałę Nr XXV/221/13, która stanowi 
załącznik nr 8 do protokołu.
Ad. 9
Podjęcie uchwały Nr XXV/222/13 w sprawie wzoru deklaracji o wysokości opłaty za 
gospodarowanie odpadami komunalnymi składanej przez właścicieli nieruchomości
Przewodniczący rady odczytał w/w projekt uchwały.
Rada Gminy w obecności 13 radnych obecnych na sali podczas głosowania 13 głosami „za”, 
„przeciw”  0 i głosy „wstrzymujące się”  0 –  podjęła uchwałę Nr XXV/222/13, która stanowi 
załącznik nr 9 do protokołu.
Ad. 10  
Podjęcie uchwały Nr XXV/223/13 w sprawie zwołania zebrania wiejskiego
Przewodniczący rady odczytał w/w projekt uchwały.
Rada Gminy w obecności 13 radnych obecnych na sali podczas głosowania 13 głosami „za”, 
„przeciw”  0 i głosy „wstrzymujące się”  0 –  podjęła uchwałę Nr XXV/223/13, która stanowi 
załącznik nr 10 do protokołu.
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Ad.11 
Podjęcie uchwały Nr XXV/224/13 w sprawie zmiany uchwały w sprawie poboru podatków w 
drodze inkasa
Przewodniczący rady odczytał w/w projekt uchwały.
Rada Gminy w obecności 13 radnych obecnych na sali podczas głosowania 13 głosami „za”, 
„przeciw”  0 i głosy „wstrzymujące się”  0 –  podjęła uchwałę Nr XXV/224/13, która stanowi 
załącznik nr 11 do protokołu.
Ad.12
Członek  Komisji  Gospodarki  Mienia  Komunalnego  i  Budżetu  Mateusz  Jarosz  z  uwagi  na 
nieobecność przewodniczącego komisji przedstawił opinię komisji dotyczącą  gospodarki gruntami 
i nieruchomościami oraz utrzymaniu gminnych obiektów i urządzeń użyteczności publicznej w 
2012 roku , a mianowicie : 
Komisja Gospodarki Mienia Komunalnego i Budżetu na posiedzeniu w dniu 28 stycznia 2013 r. 
dokonała analizy informacji dotyczącej gospodarki gruntami i nieruchomościami oraz utrzymaniu 
gminnych obiektów użyteczności publicznej w 2012 roku. 
Komisja po przeprowadzeniu analizy – informację przyjęła . 
Radni uwag i pytań nie zgłosili. 
Ad. 13 
Członek Komisji Gospodarki Mienia Komunalnego i Budżetu Mateusz Jarosz poinformował ,że z 
przedstawionej informacji Wójta Gminy wynikało ,że w roku 2012 nie wpłynęły żadne żądania i 
nie  prowadzono  żadnych  postępowań  związanych  ze  zmianą  wartości  nieruchomości  wskutek 
uchwalenia planu miejscowego lub jego zmiany .
Ad. 14
Przewodniczący  Komisji  Socjalno-Porządkowej  i  Oświaty  Jarosław  Kornet  przedstawił  opinię 
komisji dotyczącą oceny działalności Ośrodka Administracyjnego Szkół za rok 2012 w tym  analiza 
remontów oraz doposażenia szkół gminnych i informacja na temat wypłaconych stypendiów w roku 
2012, a mianowicie :
Komisja Socjalno-Porządkowa i Oświaty po przeanalizowaniu na posiedzeniu komisji w dniu 29 
stycznia 2013 r.  w/w tematu uwag nie zgłosiła i informację przyjęła . 
Radni uwag i pytań nie zgłosili. 
Ad. 15 
Przewodniczący Komisji Socjalno-Porządkowej i Oświaty Jarosław Kornet przedstawił opinię 
komisji do tematu dotyczącego oceny działalności Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej za rok 
2012  w brzmieniu jak niżej :
Komisja Socjalno-Porządkowa i Oświaty przyjęła  bez uwag sprawozdanie z działalności Ośrodka 
za rok 2012 .
Wywiązała się dyskusja, Przewodniczący Rady zapytał jaka jest sytuacja materialna mieszkańców 
Gminy, stwierdził że czasami życie zmusza do korzystania z pomocy społecznej oraz czy skala 
ubóstwa mieszkańców Gminy powiększa się. Odpowiedzi udzielił Wójt Gminy, informując że na 
pracę Ośrodka nie ma skarg , ocena pracy przeprowadzana i weryfikowana jest na bieżąco. Zdarzają 
się jednak takie sytuacje, że ludzie nie zawsze chcą przyjść i prosić o pomoc, czasami zdarzają się 
takie sytuacje, że to sąsiedzi lub sołtys zgłasza że rodzina jest w potrzebie, i wówczas, w miarę 
możliwości te rodziny otrzymują pomoc. Następnie głos zabrał radny Bogdan Chaładus, 
stwierdzając że zakres pomocy  w porównaniu do lat wcześniejszych oferowany przez Ośrodek jest 
bardzo duży, np. dożywianie, zakup węgla, stypendia.
Ad. 16
Przewodnicząca  Komisji  Rewizyjej  Agnieszka  Lenda  przedstawiła  opinię  komisji  dotyczącą 
wykorzystania środków przez sołectwa w ramach funduszu sołeckiego w 2012 roku w brzmieniu 
jak niżej : 
Komisja Rewizyjna na posiedzeniu komisji w dniu 30 stycznia 2013 r. przeanalizowała informację 
z wykorzystania środków przez sołectwa w ramach funduszu sołeckiego w 2012 roku , komisja 
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informację przyjęła . 
Wywiązała się dyskusja w której głos zabrał radnych Chaładus, stwierdził że ok. 40% środków 
wydawanych jest na różnego rodzaju imprezy integracyjne. Radna Agnieszka Lenda, że fundusz 
sołecki powinien być wydatkowany indywidualnie co do zasady, jedni mają świetlice i je 
wyposażają, inni tych świetlic nie mają, i może dobrze że są imprezy integracyjne, gdy ludzie 
spotykają się ze sobą i integrują.
Ad. 17 
Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej Agnieszka Lenda przedstawiła opinię komisji dotyczącą oceny 
realizacji uchwał Rady Gminy za 2012 rok   w brzmieniu jak niżej :  
Komisja Rewizyjna na posiedzeniu komisji dokonała oceny  realizacji uchał Rady Gminy za 
2012 r. , komisja uwag nie wniosła i informację przyjęła .
Ad. 18 
Wójt Gminy Kazimierz Szarżanowicz przedstawił informację dotyczącą realizacji zadań przez gmi-
nę w okresie międzysesyjnym a mianowicie:
I.  Zarządzeniem Nr 232/12 z dnia 31 grudnia 2012 r. dokonano zmian w budżecie gminy oraz 
zmian w układzie wykonawczym poprzez:
1). Zmniejszenie i zwiększenie wydatków budżetu gminy o kwotę 317.242 zł z tego:
-  wydatki związane z realizacją zadań własnych gminy o kwotę 314.251 zł 
- wydatki związane z realizacją zadań zleconych o kwotę 2.991 zł.
Zmiany wydatków budżetowych dotyczyły:
1.Zadań własnych gminy z tego:
- w dziale 010 – Rolnictwo i łowiectwo o kwotę 4.000 zł,
- w dziale 400 – Wytwarzanie i zaopatrywanie w energię elektryczną, gaz i wodę o kwotę 2.000 zł
- w dziale 600 – Transport i łączność o kwotę 5.930 zł,
- w dziale 700 – Gospodarka mieszkaniowa o kwotę 4.800 zł,
- w dziale 750 – Administracja publiczna o kwotę 14.730 zł,
- w dziale 754 – Bezpieczeństwo publiczne i ochrona przeciwpożarowa o kwotę 1.060 zł,
- w dziale 758 – Różne rozliczenia zmniejszono wydatki o kwotę 5.629 zł,
- w dziale 801 – Oświata i wychowanie o kwotę 19.112 zł
- w dziale 852 – Pomoc społeczna o kwotę 146 zł,
- w dziale 900 – Gospodarka komunalna i ochrona środowiska o kwotę 256.770 zł,
-  w dziale 926 – Kultura fizyczna zmniejszono wydatki  o kwotę  74 zł  i  zwiększono o kwotę 
5.703zł,
2. Zadań zleconych gminy z tego:
- w dziale 750 – Administracja publiczna o kwotę 23 zł
- w dziale 852 – Pomoc społeczna o kwotę 2.968 zł.
Ustalony został układ wykonawczy budżetu do dokonanych zmian niniejszego zarządzenia, w po-
dziale na jednostki organizacyjne realizujące wydatki budżetowe.
II. Przeprowadzony został otwarty i konkurencyjny nabór na stanowisko komendanta straży gmin-
nej.
Złożono cztery oferty; w tym trzy spełniały wymagania formalne określone w ogłoszeniu o nabo-
rze. Komisja przeprowadziła rozmowę kwalifikacyjną z trzema kandydatami na komendanta. 
Do zatrudnienia została wybrana Pani Beata Wilk zamieszkała w Tychowie, która w ocenie komisji 
wykazała się odpowiednimi kwalifikacjami i wiedzą do zatrudnienia. Posiada uprawnienia z zakre-
su ochrony fizycznej i zabezpieczenia technicznego, w tym pozwolenie na broń oraz uprawnienia 
do posługiwania się środkami przymusu bezpośredniego.
III. Rozpatrzono oferty na realizację zadania publicznego polegającego na prowadzeniu placówek 
wsparcia dziennego na terenie gminy w miejscowości Barzkowice, Krąpiel, Ulikowo, Sowno oraz 
Strzyżno. Na realizację przedmiotowego zadania w budżecie gminy na 2013 r. przeznaczona jest 
kwota w wysokości 100.000 zł.
Wpłynęły dwie oferty:
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1. Oferta Towarzystwa Przyjaciół Dzieci Zachodniopomorskiego Oddziału Regionalnego z siedzibą 
w Szczecinie na prowadzenie placówek w czterech miejscowościach:
Barzkowice, Krąpiel, Ulikowo i Strzyżno.
2. Oferta Chorągwi Zachodniopomorskiej Związku Harcerstwa Polskiego, Hufiec Stargard Szcze-
ciński na prowadzenie placówek w pięciu miejscowościach.
Komisja dokonała oceny ofert. Oferta TPD jest korzystniejsza od ofert ZHP Hufiec Stargard Szcze-
ciński ponieważ:
- zadeklarowano większy udział środków finansowych własnych oraz środków pozyskanych z in-
nych źródeł na realizację zadania,
- zaproponowano dużo szerszy wachlarz poszczególnych działań podczas realizacji zadania zarów-
no dla uczestników placówek wsparcia dziennego jak i dla ich opiekunów,
- uwzględniono dłuższy czas otwarcia placówek.
Oferta TPD nie obejmowała prowadzenia placówki w Sownie.
Zatem dla TPD przyznano kwotę dotacji w wysokości 82.000 zł na prowadzenie placówek w czte-
rech miejscowościach: Barzkowice, Krąpiel, Ulikowo i Strzyżno i dla ZHP Hufiec Stargard Szcze-
ciński kwotę dotacji w wysokości 18.000 zł na prowadzenie placówki w Sownie.

W Referacie Gospodarki Nieruchomościami i Rolnictwa:
- w dniu 28.12.2012 zawarto umowę notarialną na zakup przez Gminę działki Nr 375/19 o pow. 
0,0571 ha położonej w Grzędzicach, cena 23.000 zł
-  03.01.2013 –  negatywny wynik  przetargu  na sprzedaż  nieruchomości  gruntowej  119  o  pow. 
0,33 ha w Małkocinie, cena 48.400 zł, nie było oferentów
- wydano 10 zaświadczeń o prowadzeniu i posiadaniu gospodarstw rolnych położonych na terenie 
gminy
- wydano 4 zezwolenia na wycinkę drzew
- zlecono firmie "Usługi Tartaczne" z Ińska wykonanie prac polegających na wycince drzew z dzia-
łek gminnych w Barzkowicach, Małkocinie, Sownie, Poczerninie, Lubowie, Grzędzicach. Drzewo 
w ilości 1/2 przeznaczone zostało dla ośrodka zdrowia i świetlicy w Pęzinie.

W Referacie Gospodarki Komunalnej i Inwestycji:
- dokonano rozbiórki budynku starej remizy w Lipniku
- wykonano konserwację i przegląd okresowy instalacji i urządzeń gazowych w świetlicy w
  Strzyżnie i Strachocinie
- zakupiono materiały budowlane potrzebne dla remontu szatni w Koszewie
- zakupiono siatkę na boisko w Małkocinie – fundusz sołecki
- wyrażono zgodę na lokalizację w pasach drogowych dróg gminnych i wewnętrznych
  .  przyłączy wodno-kanalizacyjnych – 9 szt.
  .  odcinków sieci wodociągowych, kanalizacyjnych i energetycznych – 5 szt
  .  zjazdów z terenów działek budowlanych – 6 szt
- zakończono postępowanie przetargowe na "zakup energii elektrycznej na potrzeby grupy  zakupo-
wej utworzonej przez jednostki samorządu terytorialnego z terenu Powiatu                     Stargardz-
kiego". Cena 727 098,45 zł (cena za 24 m-ce)
- rozstrzygnięto przetarg na obsługę cmentarzy, dwie oferty – Hades 2 997,19 zł (miesiąc) i MPGK 
Stargard 15 148,08 zł (miesięcznie)
- rozstrzygnięto przetarg na wydawanie decyzji o warunkach zabudowy (wpłynęło 10 ofert) najtań-
sza 178,35 zł brutto (najdroższa 450,90 zł)
- sporządzono projekt decyzji o ustaleniu lokalizacji inwestycji celu publicznego cena 0,01 zł (max 
110,70)
- sporządzono projekt zmiany decyzji o warunkach zabudowy 0,01 zł (max 36,90)
- sporządzono projekt zmiany decyzji o ustaleniu inwestycji celu publicznego 0,01 zł (max 36,90). 
Wygrał oferent "WizArt Studio" Piotr Bujnowski Stargard.

W Referacie Planowania Przestrzennego:
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1.Wydano:
- 22 decyzje o warunkach zabudowy i zagospodarowania terenu,
- 4 decyzje o ustaleniu lokalizacji inwestycji celu publicznego,
- 2 decyzje w sprawie przeniesienia decyzji o warunkach zabudowy,
- 8 opinii o braku sprzeczności zamierzenia inwestycyjnego z ustaleniami miejscowego planu zago-
spodarowania  przestrzennego  lub  Studium uwarunkowań  i  kierunków zagospodarowania  prze-
strzennego gminy,
-6 postanowień w sprawie zaopiniowania zgodności wstępnego projektu podziału               nieru-
chomości z ustaleniami miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego lub      przepisami 
odrębnymi,
- 6 wypisów i wyrysów z miejscowych planów zagospodarowania przestrzennego oraz       Studium 
uwarunkowań i kierunków zagospodarowania przestrzennego gminy,
-30 zaświadczeń o przeznaczeniu terenów w miejscowym planie zagospodarowania         prze-
strzennego oraz w Studium uwarunkowań i kierunków zagospodarowania przestrzennego gminy,
-7 informacji o przeznaczeniu terenów w miejscowym planie zagospodarowania                   prze-
strzennego oraz w Studium uwarunkowań i kierunków zagospodarowania przestrzennego gminy,
- 8 zawiadomień o ustaleniu numerów porządkowych dla budynków mieszkalnych;
2.Przygotowywanie dokumentacji związanej z ustaleniem warunków zabudowy dla                prze-
budowy budynku magazynowego przy świetlicy w Kiczarowie.
Ponadto Wójt poinformował, że brał udział w niżej wymienionych spotkaniach  i uroczystościach:
11.01.2013 – SP Strachocin przegląd kolęd i pastorałek
11.01.2013 – Noworoczne spotkanie ze Starostą i Prezydentem
24.01.2013 – Szkoła  Małkocin i Gminny turniej halowy piłki nożnej
23.01.2013 – zebranie wiejskie w Witkowie (nazwa ulicy)
24.01.2013 – Kiczarowo wybory sołtysa, brak chętnych
25.01.2013 – wybory sołtysa w Grzędzicach
26.01.2013 – Dzień seniora w Grzędzicach
Ad. 19 .
Przewodniczący Rady Gminy poinformował, że brał udział w 2-ch spotkaniach w Tychowie, a 
mianowicie „Choinka dla dzieci”  i „Dzień seniora”. Spotkania były bardzo udane, w zabawie 
choinkowej uczestniczyło ok. 120 dzieci, było przygotowane przedstawienie przez uczni Szkoły 
Podstawowej  Strachocin. Takie spotkania są bardzo potrzebne, zwłaszcza dla ludzi starszych i 
samotnych.
Ad. 20 Brak interpelacji
Ad. 20 Wolne wnioski i zapytania 
Wójt Gminy Stargard Szczeciński poinformował, że Starostwo Powiatowe wystąpiło z wnioskiem o 
przejęcie przez Gminę dróg powiatowych. Jednak większość tych dróg jest w złym stanie 
technicznym o czym informował poszczególne Komisje. Komisje stwierdziły, że dróg nie 
przejmujemy, albo przejmujemy po wyremontowaniu. 
Wójt Gminy poinformował, że Starostwo Powiatowe zwróciło się do Gminy o pomoc finansową i 
rzeczową  na budowę chodnika w miejscowości Klępino, jednakże dofinansowanie Gminy 
pochłonie całą kwotę przeznaczoną na ten cel w budżecie Gminy na rok 2013, a pozostały jeszcze 
inwestycje w Małkocinie i Trzebiatowie.
Wójt Gminy poinformował, że w Trzebiatowie i tak trzeba chociaż w niewielkim stopniu poprawić 
drogę i pobocze. Przewodniczący Rady poinformował, że Trzebiatów to jedna z niewielu 
miejscowości w której od dawna nic nie robiono. Wójt Gminy poinformował, że zwróci się do 
Starostwa czy, będzie można po części wykonać prace w 2-ch miejscowościach. Następnie głos 
zabrał radny Marian Góra przypominając o potrzebie remontu drogi w Witkowie. Wójt Gminy 
poinformował, że Wojewoda przekazał drogi dla Gminy z mocy ustawy na wniosek Starostwa.
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Następnie głos zabrał Przewodniczący rady informując o nowym rozdaniu środków unijnych  na 
remont i modernizację szkół, podkreślając że należałoby zabiegać o te środki, ponieważ na terenie 
Gminy są jeszcze szkoły do remontu. Wójt poinformował, że Gmina ma wiedzę na temat 
ogłoszenia w latach 2014-2020 konkursów na składanie wniosków na remont i modernizację szkół 
w ramach środków unijnych. Zastępca Wójta poinformował, ze istnieje możliwość pozyskania 
środków w ramach doposażenia oddziałów przedszkolnych dla 3 i 4 - latków ( np. pomoce 
dydaktyczne). Radny Jarosław Kornet stwierdził, że może należałoby już wcześniej przygotować 
niezbędną dokumentację na remonty poszczególnych szkół.
Przewodniczący rady stwierdził , że  są  przekazywane dla Gminy nowe zadania, a gminy nie mają 
środków na ich realizację, jednocześnie zapytał co z organizacją Straży Gminnej  w świetle nowych 
doniesień medialnych, sama organizacja straży pochłonie znaczne środki, np. kupno samochodu, a 
jeśli nie będzie wpływów, to nie wiadomo czy będzie nas stać na jej utrzymanie. Wójt Gminy, 
poinformował że ewentualne wpływy z fotoradarów można by przeznaczyć na remont dróg.
Ad. 22 i 23
Przewodniczący Rady poinformował ,że obrady XXVI sesji Rady Gminy wstępnie planuje się  na 
dzień 28 lutego 2013 r godz. 900   , a posiedzenia komisji jak niżej :
- Komisja Gospodarki Mienia Komunalnego i Budżetu dnia  25 lutego 2013 godz. 830

- Komisja Socjalno Porządkowa i Oświaty dnia  26 lutego 2013 o godz. 830

- Komisja Rewizyjna dnia  27 lutego.2013  godz. 800

Ad. 24
Wobec  wyczerpania  porządku  obrad  sesji  Przewodniczący  Rady  Gminy  Edward  Kosmal 
podziękował wszystkim za udział i o godz.1100   zamknął obrady XXV sesji Rady Gminy Stargard 
Szczeciński .
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